
Hei!

Ser bra ut, men ønsker å få med at vi ønsker å jobbe mot en generell oppgradering slik at 
kapasiteten til Osen bedres totalt. Vi har egentlig ikke nok hvis vi skulle få en etablering hvor 
strømbehovet var litt over normalen.

Du nevnte også planer om å få strømmen over på kabel enkelte områder, og at dette da vil 
medføre en forbedring.

John E Høvik
Ordfører i Osen

Sendt fra min iPhone

14. mai 2019 kl. 14:36 skrev Per A Osen <Per.Osen@tronderenergi.no>:

Hei!
 
Se igjennom denne før den offentliggjøres om det er noe jeg har glemt. Har satt den som 
foreløpig fordi jeg skulle sjekke mot notater jeg ikke har her.
 
Har du kommentarer, så gi tilbakemelding.
 
Mvh. Per Osen
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